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REPUBLIKA HRVATSKA  

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VIDOVEC 

Općinsko vijeće Općine Vidovec  

 
KLASA:   024-01/24-01/001 

URBROJ: 2186-10-01/1-24-02 

Vidovec, 14.02.2024.  

 

SKRAĆENI   ZAPISNIK 

s 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, održane dana 

14. veljače 2024. godine (  srijeda ) 

 
 

Sjednica Općinskog vijeća Općine Vidovec održala se u etno kući KITEC Domitrovec, Glavna 

ulica 32. 

 

Sjednica je započela u 16:00 sati.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec pozdravio je sve članove 

Općinskog vijeća Općine Vidovec, načelnika Općine Vidovec, djelatnice Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Vidovec te Nikolinu Jureković Novoselec iz medija Radia Megaton. 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA ČLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA : 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća utvrdio je da je sjednici prisutno 13  članova 

od 13 izabranih članova Općinskog vijeća Općine Vidovec, a zatim konstatirao da kvorum 

postoji da se može nastaviti sa daljnjim tijekom sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec te 

da će sve donijete odluke biti pravovaljane.   

  

PRISUTNI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  

Krunoslav Bistrović, Ljubica Hosni, Ivančica Košić Čačić, Melita Vrkić Hajsok, Neven Hajsok, 

Ivan Benček, Ines Pavleković, Danijel Mašić, David Šantek, Nikola Pozder, Maja Pintarić, 

Mihael Blažeković, Matija Mihalina 

 

SJEDNICI NISU PRISUSTVOVALI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :   - 

  

PREDSJEDNIK :  Krunoslav Bistrović 

 

OSTALI PRISUTNI :    

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec, Petra Rogina pročelnica JUO Općine Vidovec, 

Nikolina Stipan viši referent za komunalno gospodarstvo, Nikolina Jureković Novoselec iz 

Radia Megaton i Vesna Makovec iz urbanističko-arhitektonskog ureda URBIA d.o.o Čakovec.      
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USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA I OBJEDINJENE ZAKLJUČKE I ODLUKE 

S 23. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE VIDOVEC ODRŽANE DANA 

28.12.2023. GODINE    

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prije nego krenemo na same točke, da li ima tko kakvu primjedbu ili nadopunu na skraćeni 

zapisnik i objedinjene zaključke i odluke sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec? 

Ako nema, dajem na glasanje skraćeni zapisnik i objedinjene zaključke i odluke sa 23. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Vidovec“.  

 

Tko je za :  13  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da su skraćeni zapisnik 

zajedno sa objedinjenim zaključcima i odlukama sa 23. sjednice Općinskog vijeća Općine 

Vidovec usvojeni jednoglasno, sa 13 glasova od 13 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA ZA 24. SJEDNICU OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE VIDOVEC 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na dnevni red koji ste zaprimili u materijalima za 24. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Vidovec. Nakon pročitanog prijedloga dnevnog reda, tko je za takav prijedlog dnevnog 

reda za 24. sjednicu Općinskog vijeća“?    

 

Tko je za :  13  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog  dnevnog 

reda za 24. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec prihvaćeni jednoglasno, sa 13  

glasova od 13 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 
DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog Odluke o donošenju 2. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 

Vidovec,  

2. Rasprava o radu Dječjeg vrtića Škrinjica,  

3. Prijedlog Odluke o broju stipendija u školskoj/akademskoj godini 2023./2024., 

4. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika za 2024. godinu,  

5. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova zakupa prodajnog mjesta 

poljoprivrednicima koji prodaju vlastite poljoprivredne proizvode na tržnicama te 

ostalim prodajnim prostorima na kojima je dozvoljena prodaja poljoprivrednih 

proizvoda unutar i izvan Varaždinske županije u 2024. godini 

6. Prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (uskrsnice) umirovljenicima  i korisnicima 

nacionalne naknade za starije osobe s područja Općine Vidovec u 2024. godini,  
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7. Prijedlog Odluke o 2. izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje 

djelatnosti ustanova predškolskog odgoja  

8. Razno  

Točka 1. 

Prijedlog Odluke o donošenju 2. izmjena i dopuna  

Prostornog plana uređenja Općine Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na prvu točku, a to je prijedlog Odluke o donošenju 2. izmjena i dopuna Prostornog 

plana uređenja Općine Vidovec. Materijale ste dobili, a trebala bi nam se pridružiti i gospođa 

Vesna Makovec iz URBIA d.o.o., da pojasni prijedlog i ako će imati tko kakvo pitanje. Obzirom 

da je još nema, da li se slažete da idemo dalje pa se vratimo na prvu točku kada gospođa dođe.  

Slažete se. Hvala lijepa.“    

Točka 2. 

Rasprava o radu Dječjeg vrtića Škrinjica 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Druga točka je rasprava o radu Dječjeg vrtića Škrinjica. Dajem riječ gospodinu načelniku“. 

 

Bruno Hranić Načelnik Općine Vidovec ukratko je informirao nazočne o dogradnji dječjeg 

vrtića Škrinjica, o obavljenom sastanku sa predstavnicima sindikata i dogovoru o usklađivanju 

plaća i materijalnih prava djelatnika u Vrtiću sa koeficijentima koje imaju u osnovnoj školi te 

općenito o funkcioniranju dječjeg vrtića Škrinjica.    

 

U raspravu uključio se i Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec 

uz napomenu da se ovdje radi samo o informacijama i da o tome ne treba glasati. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Vraćamo se sada na prvu točku, pošto nam se pridružila gospođa Vesna Makovec iz URBIA,  

a to je : 

Točka 1. Prijedlog Odluke o donošenju 2. izmjena i dopuna  

Prostornog plana uređenja Općine Vidovec 

  

Gospođa Vesna Makovec najprije je sve pozdravila ispričala se na kašnjenju, a zatim 

obrazložila elaborat sa odredbama za provedbu koji se sastoji od Odluke o donošenju 2. izmjena 

i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Vidovec i kartografskim prikazima kojima su 

definirana građevinska područja i korištenje i namjena površina unutar svakog od naselja 

područja općine, iako je naše područje pretežito poljoprivredno pa su i odredbe ovog plana 

skoncentrirane upravo na razvoj poljoprivrede, posebno u vezi sa plastenicima koji se mogu 

graditi bez obzira da li je ili nije građevinsko zemljište, a uvedene su neke odredbe koje nisu 

bile do sada, a to je razvoj turizma i javnih sadržaja općine. Također je spomenula kako je ovaj 

plan pokrenut koncem 2022. godine odlukom Vijeća, prethodno je proveden postupak 

ispitivanja utjecaja na okoliš i ekološku mrežu, a nakon provedene javne rasprava i druge 

ponovljene javne rasprave o prijedlogu plana radi što više uključivanja građana, utvrđeni je 

konačni prijedlog plana. Ishođeno je pozitivno mišljenje Županije u vezi usklađenosti sa 

županijskim prostornim planom i na temelju toga je načelnik Općine utvrdio konačni prijedlog 

i on će nakon usvajanja biti dostavljen Županijskom uredu prostornog uređenja i nadležnom 

Ministarstvu.    
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Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala gospođi Vesni, da li ima tko kakvih pitanja?“  

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec nadovezao se ukratko na izlaganje gospođe Vesne te 

dodatno pojasnio kako je ovim planom obuhvaćeni postupak cjelokupnog razvoja naše općine.  

     

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima netko od članova Vijeća pitanje. Nema, dajem takav prijedlog o donošenju 2. izmjena 

i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Vidovec na glasanje“. 

 

Tko je za : 13 članova Vijeća  

Tko je protiv: 0 

Ima li suzdržanih: 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke  

o donošenju 2. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Vidovec usvojeni 

jednoglasno sa 13 glasova od 13 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala gospođi Vesni na dolasku i objašnjenju.“ 

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o broju stipendija u školskoj/akademskoj godini 2023./2024. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na treću točku, a to je prijedlog Odluke o broju stipendija u školskoj/akademskoj 

godini 2023./2024. pa dajem riječ gospodinu Mihaelu Blažekoviću predsjedniku Povjerenstva 

za dodjelu stipendija“. 

 

Mihael Blažeković član Općinskog vijeća i predsjednik Povjerenstva za dodjelu stipendija 

podnio je obrazloženje prijedloga Odluke o broju stipendija u školskoj/akademskoj godini 

2023./2024.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala gospodinu Mihaelu. Ima pitanja, nema, sve je jasno. Dajem takav prijedlog Odluke o 

broju stipendija u školskoj/akademskoj godini 2023./2024. na glasanje.“ 
 

Tko je za : 13  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o broju stipendija u školskoj/akademskoj godini 2023./2024. usvojeni jednoglasno sa 13  

glasova od 13 prisutnih članova Općinskog vijeća. 
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Točka 4. 

Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika za 2024. godinu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na četvrtu točku to je prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika za 2024. godinu.  

Kao i svake godine moramo donijeti takvu odluku. Da li ima tu nekih pitanja, nema, dajem 

takav prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka 

i nezavisnih vijećnika za 2024. godinu na glasanje.“ 
 

Tko je za : 13  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih 

vijećnika za 2024. godinu usvojeni jednoglasno sa 13  glasova od 13 prisutnih članova 

Općinskog vijeća. 

 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova zakupa prodajnog mjesta 

poljoprivrednicima koji prodaju vlastite poljoprivredne proizvode na tržnicama  

te ostalim prodajnim prostorima na kojima je dozvoljena prodaja poljoprivrednih 

proizvoda unutar i izvan Varaždinske županije u 2024. godini 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na petu točku, a to je prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova zakupa prodajnog 

mjesta poljoprivrednicima koji prodaju vlastite poljoprivredne proizvode na tržnicama te 

ostalim prodajnim prostorima na kojima je dozvoljena prodaja poljoprivrednih proizvoda 

unutar i izvan Varaždinske županije u 2024. godini. Kao i svake godine sufinanciramo zakup 

tih prodajnih mjesta. Da li tu ima netko pitanje?  

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec : 

„Samo bi dodao da se povećao iznos s 132 eura na 160 eura, obzirom da su svi troškovi išli 

gore“. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Znači da smo digli i tu ljestvicu da pomognemo na neki način i onima koji plasiraju svoje 

proizvode unutar i van naše županije. Ima još netko pitanja ? Nema, dajem takav  prijedlog 

Odluke o sufinanciranju troškova zakupa prodajnog mjesta poljoprivrednicima koji prodaju 

vlastite poljoprivredne proizvode na tržnicama te ostalim prodajnim prostorima na kojima je 

dozvoljena prodaja poljoprivrednih proizvoda unutar i izvan Varaždinske županije u 2024. 

godini na glasanje.“  
 

Tko je za : 13  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   
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Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o sufinanciranju troškova zakupa prodajnog mjesta poljoprivrednicima koji prodaju 

vlastite poljoprivredne proizvode na tržnicama te ostalim prodajnim prostorima na 

kojima je dozvoljena prodaja poljoprivrednih proizvoda unutar i izvan Varaždinske 

županije u 2024. godini usvojeni jednoglasno sa 13 glasova od 13 prisutnih članova 

Općinskog vijeća. 

 

Točka 6. 

Prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (uskrsnice) 

 umirovljenicima  i korisnicima nacionalne naknade  

za starije osobe s područja Općine Vidovec u 2024. godini 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na šestu točku prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (uskrsnice) 

umirovljenicima  i korisnicima nacionalne naknade za starije osobe s područja Općine Vidovec 

u 2024. godini. Da li ima pitanja? Nema, dajem takav prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara 

(uskrsnice) umirovljenicima  i korisnicima nacionalne naknade za starije osobe s područja 

Općine Vidovec u 2024. godini na glasanje“.     

 

Tko je za : 13  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o isplati prigodnog dara (uskrsnice) umirovljenicima  i korisnicima nacionalne naknade 

za starije osobe s područja Općine Vidovec u 2024. godini usvojeni jednoglasno sa 13  

glasova od 13 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 7. 

Prijedlog Odluke o 2. izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila  

za sufinanciranje djelatnosti ustanova predškolskog odgoja 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na sedmu točku prijedlog Odluke o 2. izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila za 

sufinanciranje djelatnosti ustanova predškolskog odgoja. Da li ima pitanja?“  

 

U raspravu uključio se David Šantek član Općinskog vijeća, a zatim Krunoslav Bistrović 

predsjednik Općinskog vijeća i Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec koji su podnijeli 

pojašnjenje vezano uz mjerila za sufinanciranje predškolskog odgoja.   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ima još netko pitanja? Nema, dajem takav prijedlog Odluke o 2. izmjeni Odluke o utvrđivanju 

mjerila za sufinanciranje djelatnosti ustanova predškolskog odgoja na glasanje“. 
 

Tko je za : 13  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   
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Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o 2. izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje djelatnosti ustanova 

predškolskog odgoja usvojeni jednoglasno sa 13 glasova od 13 prisutnih članova 

Općinskog vijeća. 

 

Točka 8. 

Razno  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na osmu točku razno. Gospodine načelniče izvolite“. 

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec : 

„Općina Vidovec ove godine slavi 815 godina postojanja od kad se prvi put spominje naselje 

Vidovec i Dan Općine Vidovec pa predlažem da se formira Povjerenstvo za sudjelovanje u 

organizaciji proslave u sastavu: Bruno Hranić, Krunoslav Bistrović, Mihael Blažeković, 

Ljubica Hosni, Ivančica Košić Čačić i Maja Pintarić“.   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala načelniku. Da li smo svi za prijedlog načelnika o imenovanju Povjerenstva u sastavu 

kakav je predloženi?  

 

Tko je za: 13 članova Vijeća 

Tko je protiv: 0 

Ima li suzdržanih :0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Konstatiram jednoglasno.  

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec : 

„Prošle godine imali smo dosta aktivnosti oko poplave i vremenskih neprilika i na sjednici 

Stožera civilne zaštite bio je prijedlog od strane Županijskog stožera da bi se odobrila određena 

naknada načelnicima tih stožera. Gospodin Davor Grđan i kao vatrogasac i kao načelnik Stožera 

je bio maksimalno na raspolaganju i izuzetno je dobro sve koordinirao i obavljao pa predlažem 

da se načelniku Stožera civilne zaštite Općine Vidovec Davoru Grđanu odobri naknada u iznosu 

od 300,00 eura.  

 

Ljubica Hosni članica Općinskog vijeća: 

„Iznos je odobreni isti svuda ili ?“  

 

Petra Rogina pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Vidovec : 

„Nema konkretnog iznosa, to je bio prijedlog kako je i sam načelnik rekao sa Županijske razine 

da bi načelnicima Stožera trebalo dati neku naknadu. Nije propisano pravilnikom niti je 

zakonska obveza“.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ja isto mislim da je to minimalni iznos, ako čovjek zbilja radi, a radi dobro taj posao, da mu 

se to barem odobri za pokrivanje osnovnih troškova koje ima. Tko je za takav prijedlog za 

naknadu načelniku Stožera?“ 

 

 



8 
Skraćeni zapisnik s 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, 14.02.2024. 

 

Tko je za : 13 članova Vijeća  

Tko je protiv: 0 

Ima li suzdržanih:0  

 

Konstatiram jednoglasno.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec zatvorio je raspravu i time 

završio 24. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec u 16 sati i 30 min. 

 

 

Općinsko vijeće Općine Vidovec 

PREDSJEDNIK 

Krunoslav Bistrović  

 

 

Zapisnik izradila 
Petra Rogina 


